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قطری ها به دنبال تیم داری در لیگ 
ایران!

شرکت بلواسکای در صدد خرید تیم در لیگ 
برتر ایران است.

اساس  بر  خبرآنلاین؛  خبرگزاری  گزارش  به 
رسیده  خبرآنلاین  دست  به  که  موثقی  اخبار 
در  تیمداری  در صدد  قطر  اسکای  بلو  شرکت 
لیگ برتر ایران است و بنظر میرسد در لیگ برتر 
امسال تیمداری خواهند کرد. شرکت بلواسکای 
یک هولدینگ ساختمانی و نفتی هست و طبق 
گزارش هایی که به دست ما رسیده این هلدینگ 
در حال مذاکره با سه تیم لیگ برتری است تا 
لیگ  در  و  کند  خریداری  را  آنها  امتیاز  بتواند 

بیست و چهارم یک نماینده داشته باشد.

مقصد ستاره پرسپولیس مشخص شد

طبق اعلام روزنامه الرای قطر عبدالکریم حسن 
با قراردادی سه ساله راهی الوکره می شود.

داستان  سرانجام  خبرآنلاین؛  گزارش  به 
عبدالکریم حسن و پرسپولیس به پایان رسید 
با  با آنکه یک سال دیگر  این بازیکن قطری  و 
پرسپولیس قرارداد داشت تصمیم به جدایی از 

سرخپوشان گرفت.
وزنامه الرای دقایقی قبل اعلام کرد که تکلیف 
روزنامه  این  شد.  مشخص  حسن  عبدالکریم 
قطری نوشت: عبدالکریم با قراردادی سه ساله 
اردوی  در  به زودی  و  می شود  الوکره  راهی 
تابستانی این تیم در اسپانیا شرکت می کند. طبق 
انتقال  بزودی  پرسپولیس  باشگاه  الرای  اعلام 
عبدالکریم حسن به الوکره را رسما اعلام می کند.

مهدی تاج خبر داد
ممکن است ورزشگاه دیگری آماده 

شود
رییس فدراسیون فوتبال گفت: از روند بازسازی 
در  است  ممکن  اما  دارم  رضایت  آزادی  ورزشگاه 
بازی های اول مقدماتی جام جهانی این ورزشگاه 

را در اختیار نداشته باشیم.
به گزارش مهر، مهدی تاج در خصوص آخرین 
وضعیت ورزشگاه آزادی برای میزبانی با تیم ملی 
قرقیزستان در مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۶ اظهار 
داشت: در ورزشگاه آزادی کارهای اصولی صورت 
بحث  اکنون  است.  شده  سازی  مقاوم  و  گرفته 
معماری و بازسازی بخش های CIP، VIP و جایگاه 

خبرنگاران را در دستور کار داریم.
سال   ۴۰ برای  که  اسکوربرد  یک  داد:  ادامه  او 
و  بود  خواهد  ورزشگاه  در  همچنان  است  پیش 
در  که  شده  خریداری  هم  جدید  اسکوربرد  یک 
ورزشگاه آزادی نصب خواهد شد. تمام تلاشمان 
از  میزبانی  برای  آزادی  ورزشگاه  که  می کنیم  را 
برابر  شهریور  تاریخ ۱۵  در  که  ایران  بازی  اولین 
قرقیزستان خواهد بود، برسد اما اگر به هر جهت 
تا این بازه زمانی بازسازی ورزشگاه آزادی به پایان 
نرسید، باید یک ورزشگاه جایگزین معرفی کنیم. 
رئیس فدراسیون فوتبال افزود: مدیران دو باشگاه 
بازسازی  پیگیر  استقلال تهران و پرسپولیس هم 
در  هم  باشگاه  دو  هر  هستند.  آزادی  ورزشگاه 
مسابقات لیگ برتر و هم در لیگ نخبگان آسیا از 
ورزشگاه آزادی استفاده خواهند کرد و اگر نتوانیم 
بازی ها را به موقع برگزار کنیم هم ۳۰۰ هزار دلار 
جریمه خواهیم شد و هم ممکن است ۳ بر صفر 
دیدارها را بازنده اعلام شویم. او افزود: ارزیابی من 
از روند بازسازی ورزشگاه آزادی مثبت است و یک 
این ورزشگاه صورت گرفته است.  کار اصولی در 
در جلسه امروز تصمیم گرفتیم تا ستادی متشکل 
از باشگاه ها تشکیل شود و هر روز گزارشاتی را به 
فدراسیون فوتبال، وزارت ورزش و شرکت توسعه و 
تجهیز اعلام کنند و در روزهای شنبه، دوشنبه و 
چهارشنبه نیز جلسه خواهند داشت. در رابطه با 
ورزشگاه تختی هم باید بگویم که ۱۰ درصد کار باقی 

مانده دارد که انشاالله آماده می شود.

تراکتور-آزمون، فقط یک شایعه 
جذاب

طی یکی دو روز اخیر دوباره بحث انتقال سردار 
آزمون به تراکتور مطرح شده که البته فقط در حد 

یک شایعه هواداری است.
به گزارش ایرنا، تراکتور تیمی رویایی بسته و با 
جذب بازیکنانی نظیر علیرضا بیرانوند، مهدی ترابی، 
دانیال اسماعیلی فر، ایگور پوستونسکی، مهند علی 
و ادامه همکاری با شجاع خلیل زاده، محمد نادری 
و ریکاردو آلوز به یکی از شانس های مسلم قهرمانی 
در لیگ بیست و چهارم بدل شده است. با توجه 
به خریدهای انجام شده، خیلی ها معتقدند تراکتور 
به سقف بودجه رسیده و نمی تواند مبلغ دیگری را 

برای جذب بازیکن جدید هزینه کند.
طی یکی دو روز اخیر اما خبری منتشر شد مبنی 
بر اینکه تراکتور با سردار آزمون هم مذاکره کرده 
و شاید این مهاجم ۲۹ ساله را جذب کند. حتی 
 ) تراکتور  مالک  زنوزی)  محمدرضا  قول  از  برخی 
عنوان کردند وقتی سردار قصد بازی در تیم های 
عربی را دارد، چرا به تراکتور نیاید؟ این شایعه هنوز 
هم تکذیب نشده اما موانع بزرگی پیش روی خود 
دارد که یکی از آنها علاقه آزمون به ادامه بازی در 

فوتبال اروپا است.
از طرفی دیگر مبلغ رضایتنامه آزمون ۵/۱۲ میلیون 
یورو است. یعنی تراکتور یا هر باشگاه ایرانی دیگر 
باید به اندازه دو برابر سقف بودجه خود هزینه 
لورکوزن  بایر  از  را  آزمون  رضایتنامه  فقط  تا  کند 
اینکه دستمزد سردار هم مشخص  بگیرد. ضمن 
است و اگر به آسیا بیاید کمتر از ۵ میلیون یورو 

نمی خواهد.
با توجه به این مسائل، حضور آزمون در تراکتور 
را باید یک خبر جذاب، فقط برای فضای مجازی 
بدانیم. خبری که یکی دو روز هواداران تراکتور را 
جذب خود می کند و دیگر اثری از آن نخواهیم دید. 
البته آزمون در مصاحبه های قبلی خود تأکید کرده 
بود که در لیگ ایران به تراکتور علاقه مند است 
اما همین نکته به تنهایی نمی تواند باعث حضور 
او در تیم تبریزی شود. آزمون این روزها در آلمان 
حضور دارد و در مذاکره با مسئولان بایر لورکوزن 
دنبال راهی برای جدایی می گردد. این مسیر شاید 
به اسپانیا و باشگاه سویا ختم شود و شاید هم به 
فوتبال آسیا. هنوز کسی نمی داند آینده سردار به 
چه شکل رقم خواهد خورد. شاید هم بازگشت به 
زنیت و لیگ روسیه در دستور کار شماره ۲۰ تیم 

ملی ایران قرار بگیرد.

افشای مبلغ نجومی رضایت نامه 
بازیکن جدید استقلال

باشگاه استقلال برای جذب مدافع جدید خود 
فقط ۴۷ میلیارد تومان برای رضایت نامه پرداخت 

کرده است.
حدادیان مالک باشگاه نساجی در مورد رقابت 
و  استقلال  تیم های  با  خصوصی  باشگاه های 
پرسپولیس یا سپاهان گفت: در لیگی که ۴ هزار 
چطور  ما  می شود  جابه جا  پول  تومان  میلیارد 
به  فلاح  سامان  کنیم؛  رقابت  تیم ها  با  می توانیم 
تیم استقلال پیوست و استقلال فقط برای رضایت 
نامه اش ۴۷ میلیارد تومان پول داده است. ما چطور 
می توانیم با این شرایط بازیکن جذب کرده و فعالیت 
کنیم؟ وی افزود: تمام منابع مالی در تیم های دولتی 
است. مثلا گل گهر، مس شهر بابک و شهر هایی 
که حتی فوتبال ندارند کلی امکانات ورزشی دارند 
ولی سهم مازندران چیست؟ من چطور می توانم با 
استقلال و پرسپولیس و سپاهان و تیم های متمول 
دیگر رقابت کنم؟ ۳۰ درصد فوتبال داخل زمین 

است و ما شرایط مقابله با این تیم ها را نداریم.« 
دیگر  جذب  برای  که  ارقامی  کنار  در  رقم  این 
بازیکنان هزینه شده است نشان می دهد سقف 
محسوب  شوخی  باشگاه ها  برخی  برای  قرارداد 
می شود و باید دید راه های دور زدن این سقف از 
کجاست و آیا فدراسیون فوتبال به قرارداد های ثبت 

شده اعتماد خواهد کرد؟

نشست اعضای کارگروه نقل و انتقالات لیگ برتر با 
مهدی تاج رییس فدراسیون فوتبال دیروز برگزار شد.

سهمیه  افزایش  نشست  این  در  ایرنا،  گزارش  به 
بازیکنان خارجی تیم ها مورد بحث و بررسی قرار گرفت 
بازیکنان خارجی  به  اعضا یک سهمیه  نظر  که طبق 
تیم ها اضافه و تعداد بازیکنان مجاز خارجی برای هر 

باشگاه به ۱+۵ رسید.
و  فدراسیون  دوم  رئیس  نایب  قنبرزاده،  منصور 
رئیس کارگروه در ابتدا توضیحاتی درمورد شرایط جذب 
بازیکنان خارجی طبق دستورالعمل فعلی و درخواست 
این  برای  سپاهان  و  استقلال  پرسپولیس،  باشگاه   ۳

موضوع ارائه کرد.
در ادامه ماده ۳۱ دستورالعمل نقل و انتقالات، درباره 
تمدید یک ساله قرارداد بازیکنان بالای ۳۰ سال مباحثی 
مطرح شد که اعضا تأیید کردند تمدید قرارداد بازیکنان 
بالای ۳۵ سال یک ساله شود و نفرات زیر این سن 

می توانند قراردادی بالای ۲ سال ببندند.
مهدی تاج نیز تأکید کرد: سیاست کلی ما کمک به 
باشگاه ها است و در این زمینه نباید تبعیض هم قائل 
شویم. به همین دلیل اگر دستورالعمل نیاز به اصلاحاتی 
دارد، می توان این کار را انجام داد. همچنین می خواهیم 
به باشگاه های سازنده کمک کرده و باشگاه های دیگر را 

وادار به سازندگی کنیم.
وی افزود: چرا ما وارد این ماجرا شدیم به این دلیل 
که دیدیم باشگاه ها بسیاری از مبالغ قرادادها را به دلیل 
بی پولی پرداخت نمی کنند و قصه استراماچونی، مربیان 
سابق پرسپولیس و چندین بازیکن و مربی خارجی دیگر 
پیش می آید. راه درست این است که هر تیمی پول 
دارد، بازیکن گرانقیمت بخرد و اگر ندارد بازیکن گران 

قیمت خود را بفروشد.
مالی  فیرپلی  کرد:  اضافه  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
ضامن همه کارهای ما نیست اما بخشی از آن است. 
باید به باشگاه ها کمک کنیم. الان دوم آسیا هستیم 
اما نتایج تیم ملی ملی از ژاپن بهتر است. وقتی وارد 
سال  می شود.  کم  امتیازهایمان  می شویم  باشگاه ها 
گذشته به دلیل اتفاقات مربوط به مجوز حرفه ای تعلیق 
بودیم اما امسال هفت باشگاه مجوز حرفه ای گرفتند که 
بیشتر از ژاپن بود و عربستان فقط توانست با ما مقابله 
کند. AFC برای صدور مجوز این ۷ باشگاه هیچ نگرانی 
هم ندارد زیرا خیلی شفاف و حساب شده عمل کردیم.

تاج تصریح کرد: بیش از ۲۰ جلسه برای کمیته بدوی 
و استیناف مجوز حرفه ای گذاشتیم. کنفدراسیون گفت 

باشگاه هایی که در گذشته جریمه یا تعلیق می شدند، 
اکنون تقدیر می شود و این برای ما یک امتیاز است. 
هیچکس  هستیم.  آسیا  اول  حرفه ای  مجوز  لحاظ  از 
باشگاه ها  خود  شده  سندسازی  بگوید  نمی تواند  هم 
سند گذاری و بدوی و استیناف به بهترین شکل عمل 

کرده اند.
وی تصریح کرد: اما از لحاظ کسب نتایج باشگاه ها 
در آسیا آسیب می بینیم. کم کم ۶۰ تا ۷۰ هزار برای 
و  می آیند  استادیوم  به  باشگاه ها  آسیایی  بازی های 
باید به علایق مردم احترام بگذاریم. سپاهان همچنان 
می شود.  محسوب  آورد  دست  بهترین  اصفهان  در 
کشورمان  مردم  علاقه  مورد  استقلال  و  پرسپولیس 

هستند صرف نظر از هر نتیجه ای.
باید به باشگاه ها از لحاظ قانونی کمک کنیم. مردم 

به  مازندران  و  تراکتور  به  را  بیشترین علاقه  نبریز 
قائمشهر دارند. مردم انزلی با ملوان زندگی می کنند. 
باید به عنوان مسئولان فوتبال سفره فوتبال را بزرگ 
کرده و با پلشتی، زیرمیزی و دوگانه نوشتن مبازره 

کنیم.
گذشته  سال  کرد:  عنوان  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
خیلی مورد انتقاد قرار گرفتیم که همه اعتراض کردند 
بودجه یک  ندادند که سقف  توضیح  ما  زیرا مدیران 
موضوع نیست بلکه صد موضوع است. اگر این قانون 
و مجوز  باشگاه هه محروم می شدند  نمی گذاشتیم  را 
نمی گرفتند. یک کار اصولی و درست انجام دادیم که 
باید پایش بایستیم اما باید با رقبای آسیایی هم مقابله 
کنیم. امان از کمی توشه و درازی راه. این دستور کلی 
فکر کنیم که دور زدن  این موضوع  باید روی  است. 

قانون از بین برود. البته باشگاه ما را دور نمی زند بلکه 
خودش را دور می زند. ما سقف را مشخص و قراردادها 

را منتشر می کنیم.
ناگهانی سبب  افزایش هزینه  تاج خاطرنشان کرد: 
استیل  مثل  باشگاه هایی  مثل  باشگاه می شود.  مرگ 
آذین. جریاناتی کلی هزینه می کنند و نیت شان چیز 
دیگری است. در نهایت هم فوتبال و باشگاه داری را رها 

می کنند.
وی ادامه داد: امروز سه موضوع را مصوب کردیم. 
ابتدا سهمیه باشگاه های خارجی یک نفر افزایش یافته و 
به ۱+۵ برسد. همچنین این بازیکنان باید در ۶۰ درصد 
مسابقات به زمین بروند نه ۶۰ درصد دقایق بازی ها. 
قرارداد  بالای ۳۰ سال مصوب شد  بازیکنان  به جای 

بازیکنان بالای ۳۵ سال یک ساله باشد.

به گفته برگزارکنندگان بازی های المپیک پاریس، مراسم افتتاحیه 
این بازی ها دیدنی ترین و در درسترس ترین مراسم افتتاحیه در طول 
تاریخ المپیک خواهد بود؛ مراسمی که ۳ ساعت و ۴۵ دقیقه ادامه 

دارد.
به گزارش مهر، مراسم افتتاحیه بازی های المپیک ۲۰۲۴ به واسطه 

فرد  به  بدیع و منحصر  برگزاری روی رودخانه »سن« جسورانه، 
خواهد بود. این مراسم جمعه ۵ مرداد از ساعت ۱۹:۳۰ )به وقت 

محلی( در قلب شهر و در امتداد شریان اصلی آن آغاز می شود.
این برای نخستین بار در طول تاریخ بازی های المپیک تابستانی 
است که مراسم افتتاحیه در ورزشگاه برگزار نمی شود که به طور حتم 
به خاطره انگیزترین لحظات تاریخ المپیک خواهد پیوست طوریکه 
برگزارکنندگان بازی ها اعلام کرده اند که مراسم افتتاحیه این بازی ها 
دیدنی ترین و در دسترس ترین مراسم افتتاحیه در تاریخ المپیک 

خواهد بود.
افتتاحیه المپیک با برنامه های هنری و در حضور رئیس دولت 
فرانسه و »توماس باخ« رئیس کمیته بین المللی المپیک به صورت 
رسمی آغاز می شود. رژه ورزشکاران بخش اصلی مراسم است که 
بعد از برنامه های نمایشی و هنری و پخش سرود ملی آغاز شده 
و تقریباً مدت زمان قابل توجهی از مراسم را به خود اختصاص 
می دهد. در افتتاحیه المپیک ورزشکاران هر کشور برای رژه سوار بر 

قایق در امتداد رودخانه سن حرکت می کنند.
عنوان شده که ۱۰۵۰۰ ورزشکار در مراسم افتتاحیه شرکت دارند. 
این ورزشکاران برای رژه و البته سوار بر قایق مسیر ۶ کیلومتری 
خود را از شرق به غرب طی می کنند و با گذر از مرکز پاریس از 
مکان های دیدنی مانند لوور، نوتردام پاریس و میدان کنکورد هم 

عبور می کنند. این رژه به انتهای مسیر ۶ کیلومتری در یک مینی 
استادیوم ۳۰۰۰۰ نفری در تروکادرو می رسد. جایی که عناصر باقی 

مانده از پروتکل المپیک و نمایش های نهایی برگزار می شود.
قایق های حامل ورزشکاران مجهز به دوربین هایی خواهند بود تا 
بینندگان تلویزیونی و آنلاین بتوانند ورزشکاران را از نزدیک ببینند. 
به همین منظور هشتاد صفحه نمایش غول پیکر و بلندگوهای 
استراتژیک به همه اجازه می دهند از فضای جادویی این نمایش که 
در سرتاسر پایتخت فرانسه طنین انداز می شود لذت ببرند. اینگونه 
برای نخستین بار شرایطی فراهم شده که تا حد امکان افراد بیشتری 

افتتاحیه را به صورت زنده تماشا کنند.
در مجموع اینکه در جریان افتتاحیه المپیک پاریس همچون دیگر 
مراسم افتتاحیه این بازی ها در ادوار گذشته، سخنرانی های رسمی، 
برافراشتن پرچم المپیک و پخش سرود المپیک، سوگند ورزشکاران 
به  المپیک جزو بخش های اصلی  و روشن شدن رسمی مشعل 
حساب می آید اما برگزارکنندگان المپیک پاریس با به کار برردن 
تفکر خلاقانه و در عین حال قابل دسترس بودن مراسم افتتاحیه 
برای مخاطبان زیاد و به ویژه چگونگی رژه ورزشکاران که قلب و روح 

مراسم به حساب می آیند، سنت شکنی کرده اند.
مراسم اینچنینی افتتاحیه در کنار موسیقی، آهنگ، آتش بازی و 

… مردم را به کشف فرهنگ کشور فرانسه دعوت می کند.

تغییر مدت قرارداد با بازیکنان بالای 30 سال در نشست کارگروه نقل و انتقالاتی

سهمیه خارجی ها افزایش یافت
در نشست کارگروه نقل و انتقالاتی لیگ برتر، موضوعات مختلفی همچون اضافه شدن سهمیه بازیکنان خارجی و محدودیت در بستن قرارداد با بازیکنان 

بالای ۳۰ سال مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

رژه ۶ کیلومتریبرگزاری دیدنی ترین افتتاحیه تاریخ المپیک در پاریس

تاج: سهمیه 
باشگاه های 

خارجی یک نفر 
افزایش یافته و 
به 1+5 برسد. 
همچنین این 
بازیکنان باید 
در 60 درصد 
مسابقات به 

زمین بروند نه 
60 درصد دقایق 
بازی ها. به جای 

بازیکنان بالای 30 
سال مصوب شد 
قرارداد بازیکنان 

بالای 35 سال 
یک ساله باشد

در شرایطی که دو گروه از ایران راهی پاریس شده اند اما فضای کشور اصلا 
المپیکی نیست!

در شرایطی که بعضی از تیم به پاریس محل رقابت های المپیک اعزام شده 
اند اما اینجا و نه در تهران،بلکه در هیچ شهری از استان هایی که نماینده ای 

در المپیک دارند خبری از اینکه فضا المپیکی باشد نیست.
به گزارش خبرآنلاین، این را باید قیاس کرد با سایر کشورها که حسابی در 
تب و تاب این رقابت های هستند و حداقل فضای پایتخت های شان پر است 

از تصاویر ورزشکارانی که قرار است در المپیک افتخار آفرینی کنند.
قصه اینجاست که فضای رسانه های کشور هم بیشتر به سمت فوتبال 
منعطف است و اجحافی که در حق ورزشکاران منهای فوتبال می شود روا 

نیست!
است. کشور  ورزش  مسئولان  سمت  انتقاد  بیشترین  اما  بین  این  در 
مسئولانی که باید حواس شان شش دانگ جمع باشد تا چیزی از قلم نیفتد 

اما ظاهرا از قلم که هیچ،اینجا و در ایران انگار نه انگار که المپیک است.
می گویند باید باد بکاری تا طوفان درو کنی؛کدام باد را در این روزها کاشته 
ایم که قرار است با روحیه نه چندان خوب ورزشکاران مان در المپیک طوفان 

درو کنیم؟
تصورش را بکنید،هفته آینده نخستین مدال برای کاروان ایران به ارمغان 
بیاید؛آن وقت سیل پیام های تبریک و عکس های یادگاری با ملی پوشان 

است که جاری خواهد شد!

سوال اینجاست که آیا مثل کشتی و تکواندو و وزنه برداری برای آقایان 
فساد  و  فوتبال  فوتبال؟به  به  اند  که همه چسبیده  ندارد  اهمیتی  مسئول 
گسترده ای که داخلش هست و به فوتبال و لنگ در هوا بودنش که همه 

دنبال ورود VAR به ایران هستند؟
آیا سایر رشته ها به اندازه فوتبال اهمیت ندارند که برای مهمترین رویداد 

ورزشی در جهان،هیچ تلاشی از سوی مدیران ایرانی نمی شود؟
دومین گروه از کاروان المپیکی های ایران به پاریس اعزام شده اند و چه 
خوب بود که قبل از این اعزام می شد به آنها روحیه داد و برای شان آرزوی 
موفقیت کرد نه اینکه در بی خبری محض آنها را بدرقه کرد.قصه اینجاست 
هنوز که هنوز است تاریخ دقیقی برای بدرقه کاروان اعلام نشده است و انگار 

که تقویم آقایان با تقویم سایر کشورهای جهان متفاوت است.
این را می نویسیم تا آقایان مسئول،فردا روزی نیایند و بگویند همه جوره 

پشت ورزشکاران مان بودیم و آنها را حمایت کردیم.
رونمایی مخفی از لباس کاروان ایران در المپیک؛دوباره اوج بی سلیقگی!

المپیک  راهی  ایران  ورزشی  کاروان  از  گروه  دومین  گذشته  روزهای  در 
شدند و تا قبل از این اعزام کسی،حتی رسانه ها از لباس آنها بی خبر بود،تا 
اینکه انتشار عکس هایی که ورزشکاران از خودشان گرفته بودند رنگ و نوع 
آغاز رسمی  به  از یک هفته  داد.کمتر  لو  را  المپیک  پوشش ورزشکاران در 
مسابقات المپیک باقی مانده است وهم چنان البسه رسمی، هتلی و اسپرت 
کاروان کشورمان از سوی کمیته ملی المپیک بدون هیچ توضیحی رونمایی 

نشده است.
تصاویر منتشر شده از نفرات اعزامی به پاریس نشان می دهند که البسه 
هتلی به المپین ها تحویل داده شده که برای مردان شامل تی شرت مشکی 
المان بازی هاست و برای زنان نیز از شال  المپیک و  با لوگوی کمیته ملی 

فیروزه ای رنگ با ست مانتو و شلوار اسپرت مشکی استفاده شده است.
رونمایی قطره چکانی و مخفیانه البسه باعث شده تا نه برند تولیدکننده 
لباس ها مشخص باشد و نه نوع طراحی آن. هنوز معلوم نیست کمیته چرا 
تاکنون رونمایی رسمی البسه را به تعویق انداخته است.طبیعتا زمان برای 
رونمایی البسه زیاد بود و اگر مسئولان بیایند و تعطیلی تاسوعا و عاشورای 

حسینی را بهانه کنند جای هیچ توجیهی را باقی نخواهد گذاشت.
چه خوب بود که کمیته ملی المپیک توضیح شفافی در این مورد می داد 
و از این می گفت که چرا تلاشی برای المپیکی کردن شهر نکرده اند و از آن 
مهمتر چرا البسه کاروان ایران را قطه چکانی رونمایی می کنند؛اتفاقی که تا 

به حال و در زمان مدیران قبلی سابقه نداشته است.
از این که بگذریم در اعزام رسانه ها به پاریس هم حرف و حدیث زیاد 
است.طبق روال خبرنگارانی باید به این مسابقات اعزام شوند که در اولا در 
حوزه مرتبط فعال هستند و ثانیا در طول چهار سال گذشته در فضای مرتبط 
با کمیته و المپیک فعالیت کرده اند اما لیست نهایی کاروان اعزامی رسانه ها 
نشان می دهد نفراتی در این کاروان هستند که به جرات می توان گفت تا به 
حال رنگ ساختمان جدید کمیته ملی المپیک)پس از بازسازی( را ندیده اند 

و در حوزه ای قلم می زنند که فقط مرتبط با فوتبال است.
این به دور از شعار همیشگی محمود خسروی وفا است که از عدالت در 
بین جامعه رسانه صحبت می کرد و خودش را کارگر ورزش)منهای فوتبال( 

می دانست!

فضای همه کشورهای جهان المپیکی است غیر از ایران
وان تا اعزام غیرمتخصص ها! ونمایی مخفیانه لباس کار از ر

از سرمربی تیم ملی والیبال چه خبر؟
رئیس فدراسیون والیبال از تعیین تکلیف وضعیت سرمربی تیم ملی والیبال تا یک ماه بعد از المپیک خبر 

داد. 
به گزارش ایسنا، آخرین اردوی تیم ملی والیبال نوجوانان پسر اعزامی به قهرمانی آسیا برگزار شد. 

میلاد تقوی رئیس فدراسیون والیبال در جمع والیبالیست های نوجوان گفت: خیلی ها اعتقاد داشتند 
ضرورتی ندارد این تیم شکل بگیرد اما امروز به آنها می گویم صلاح فدراسیون آن پولهایی که خرج کرده ایم 

نیست بلکه شمایی هستید که محکم سرپا ایستاده اید. شما سرمایه های این مملکت هستید. 
وی ادامه داد: این تیم برای عادل غلامی مهم است چون تمام آبرو ی خود را برای این تیم گذاشت. بازی 
برد و باخت دارد. درگیر برد و باخت نشوید. همه تمرکزتان این باشد آنچه در توانتان هست بگذارید اما مفت 

چیزی را از دست ندهید چون چیزی را آسان به دست نیاورده اید.
تقوی با بیان اینکه برای بردن حریص باشید، تاکید کرد: جوری بازی کنید که وقتی از زمین بیرون آمدید 
از جنگیدن لذت ببرید و قامتتان برنده باشد. شما نسل آینده والیبال این کشور هستید. حال والیبال خوب 
نیست همه باید کنار هم بایستیم تا حال والیبال خوب شود. تقوی در جمع خبرنگاران در مورد اردوی تیم 
ملی نوجوانان گفت: امروز اردوی آخر تیم ملی نوجوانان بود. به رسم همه تیم ها آمدیم که خدا قوت بگوییم. 
قرار نبود این تیم تشکیل شود اما شد و اردوی خوبی هم داشت. بچه ها زودتر به بحرین می روند و قرار است 
چند بازی تدارکاتی داشته باشند. در رده های پایه برای تیم ملی بزرگسالان سرمایه گذاری می کنیم و امیدواریم 

در چند سال آینده شاهد تحول در والیبال باشیم. در رده پایه دنبال نتیجه نیستیم. یکی از مشکلات ما این 
است که در پایه همیشه خوبیم اما حلقه وصل به بزرگسالان خوب نیست. تلاش می کنیم تا این مشکل را 
برطرف کنیم.  او در مورد حمایت وزارت ورزش از رده پایه والیبال گفت: وزارت ورزش به صورت اختصاصی 
برای یک رده کار نمی کند. البته ما از اول سال که فدراسیون را تحویل گرفته ایم هر جا که لازم بوده در حد 
توان کمک کرده است اما بی شک بحث زیرساخت های ما و جایگاه والیبال در عرصه جهانی تناسبی با هم 

ندارد و با بودجه فعلی نمی شود کاری کرد.
تقوی در مورد روند انتخاب سرمربی تیم ملی گفت: پیگیری می کنیم که با یکی از مربیان خوب دنیا قراداد 
ببندیم. الان یک گزینه از سیستم خارج شده چون با کشوری دیگر مذاکره کرد.  سه مربی دیگر  مد نظر 

داریم که دو نفرشان در المپیک حضور دارند. سه نفرشان هم تجربه حضور در المپیک را دارند.
وی ادامه داد: همه مربیان مطرح الان تیم دارند و منطقی است که در سال اول نتوانیم از این مربی به 
صورت کامل استفاده کنیم اما از سال دوم به بعد این مربی کامل در اختیار ماست. این هزینه ای است که 

فدراسیون باید بپردازد. قرارداد مد نظر ما بلند مدت است. 
تقوی در پاسخ به این سوال که چه زمانی انتخاب سرمربی قطعی می شود، گفت: تمام تلاش ما این است 
که در کوتاه ترین مدت بعد از المپیک تعیین تکلیف کنیم. مطمئن باشید نمی گذاریم مثل سال های گذشته 

به انتهای سال برسد. حداکثر یک ماه بعد از المپیک تعیین تکلیف می کنیم.


